
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 13. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 964

Det fremgår af ministeriets egne tal, der løbende er oversendt som bilag i no-

tatform til udvalget, at der kort efter ministerens tiltræden sker et meget mark-

ant fald i antallet af humanitære opholdstilladelser. Vil ministeren oplyse, om

ministeren selv eller ministerens særlige rådgiver på et eller flere tidspunkter

enten mundtligt eller skriftligt overfor medarbejdere i ministeriet har givet ud-

tryk for, at antallet af humanitære opholdstilladelser skulle bringes ned, herun-

der hvornår og hvordan det i givet fald er foregået?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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